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Dato: 10. december 2019 kl 17-19 (19.30) 

Sted: Mødelokale 1, Gadstrup Skole 

Dirigent: Diana 

Referent: Martin 

Hvem er til stede: 
Kirsten, Tanja, Johnny, Gine, Astrid, Diana, Lise, Rikke, Mette, Karin, Martin,  
Maja og Victor 

Afbud fra: Henning, Janne, Inger 

1. Godkendelse af referat  

2. Nyt fra… 

 Eleverne  
 
 
 
 
 
 
 

 Lærerne 
 

Eleverne savner julefilm, julestemning og 
julemad i caféen. Eleverne må gerne selv tage 
nogle initiativer. 
 
Vandautomaten er bestilt. 
 
Den gamle Multi-bane savnes. Rikke følger op 
på hvor sagen ligger. 
 

 SFO 
 
 

 Ledelsen  

Lærerne bringer problematikken omkring 
elevernes sprogbrug og opførsel på banen og 
taler også forældrerollen ind i problematikken. 
Punktet blev vendt og vil blive et punkt til 
dagsordenen senere hen. 
 
SFO’en er stadig præget af støjgener. Det 
udfordrer personalet og børnene. 
Børnene udtrykker glæder for den nye SFO. 
 
Ledelsen informere omkring skolens besøg af 
mus. Ikke så slemt som først antaget, men 
indsatser er etableret. 
 
Oplevelse af manglende gårdvagter. Der er 
gårdvagter, men de skal synliggøres bedre. 
 
Eleverne må ikke benytte el-løbehjul i 
skoletiden. Det er et transportmiddel til og fra 
skole og det er forældrenes ansvar at 
lovgivningen på området overholdes. 
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Zebraby-workshop den 23. november. Det er 
endnu ikke fastlagt hvordan midlerne fordeles. 
 
Fredag den 20. december er der fælles 
afslutning i hallen kl. 13.00. 
 
Der har været afholdt workshop i indskolingen 
omkring årgangenes grupperum, men fokus på 
inkluderende læringsmiljøer. 
 
 

  

3. Vikarsagen 
Ledelsen vil redegøre for vikarforbrug 
Hvad er det fremadrettede perspektiv? 

Lise informerede omkring vikarforbruget på 
skolen. Skolen har et sygefravær på 4,43%. 
Skolen har fravær ved 40% kendt fravær og 
60% ikke-kendt fravær (sygdom mm.). 
Forslag om puljetimer til dækning af kendt 
fravær. Der kan evt. laves et pilotprojekt i en 
afdeling hvor afdelingen selv dækker ind ved 
kendt fravær. 
Dette kan være et punkt til næste møde. 

4. Kort evaluering af de gennemførte skole/hjem-
samtaler 

S7H-samtalerne var blevet mere fokuseret på 
trivsel. Det har været positivt for forældrene i 
SB. 
Der har dog været mange forsinkelser, hvilket 
forsøges ændret til næste gang. 
En del forældre har ikke orienteret sig i deres 
barn elevplaner inden mødet. Hvordan skal vi 
håndtere det? 
 

5. T3 er færdiggjort og vi har i denne uge modtaget 
datamateriale. Vi har valgt at trække følgende ud af 
resultatet: 
For elever: relationer, medinddragelse og om de 
overordnet kan lide at gå i skole. For forældre: 
kommunikation 
Overblik vil blive tilsendt som bilag før mødet 

Datamaterialet er svært at overskue. Der er 
MEGET data. 
Forældrenes opnåede kun en svarprocent på 
19, hvilket stiller spørgsmål til kvaliteten af 
besvarelserne. 
Der var en snak om hvad der skal meldes ud til 
hvem, men ingen beslutning blev taget. 

6. FNs Verdensmål. Det er besluttet i SBU, at 
kommunens skoler skal have et særligt fokus på fire 
af verdensmålene: 1. Sundhed og trivsel; 2. 
Kvalitetsuddannelse; 3. Ligestilling mellem kønnene 
og 4. Klimaindsats. 
Kan vi pege ind i eksisterende tiltag? 

Punktet udgik 

7. Antimobbestrategi. Hvad er vore erfaringer nu efter 
to år? Bør der laves ændringer og/eller tilføjelser? 

Papirerne blev ikke vedhæftet i invitationen. 
Der blev udleveret til mødet. Der var en kort 
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Strategien er vedhæftet.  gennemgang af planen og der var enighed om, 
at nogle punkter i planen skulle ændres. Man 
må gerne give Rikke nogle ønsker om 
ændringer i teksten. 

8. Evt. 
Diana oplyser, at en forældregruppe har lavet 
en forening som vil stå for playback. Skolen 
bakker op hvor det giver mening. 

9. Mødet er sat til 19.30. Der er frivillig jule-samvær 
med guf fra kl 19-19.30 

 
 


